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PROTOKÓŁ Nr XIX/15 

z sesji Rady Gminy Kwidzyn 

odbytej w dniu 9 listopada 2015 r. 

 

Miejsce sesji: siedziba Urzędu Gminy Kwidzyn, ul. Grudziądzka 30, sala narad nr 22. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon  

Obrady sesji protokołowała inspektor ds. organizacyjnych i samorządowych – Pani Katarzyna Kisiel 

Sesję rozpoczął Przewodniczący o godz. 15.30, a zakończył o godz. 19.15 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 Pan Henryk Ordon – Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn dokonał otwarcia XIX 

sesji Rady. Stwierdził, iż na podstawie listy obecności radnych, w obradach uczestniczy 

14 radnych, wobec czego rada posiada wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Nieobecna na sesji radna została usprawiedliwiona. W sesji 

uczestniczyli ponadto:  

◦ Wójt Gminy – Pani Ewa Nowogrodzka,  

◦ Zastępca Wójta – Pan Krzysztof Michalski,  

◦ Sekretarz Gminy – Pani Anna Mielniczek,  

◦ Skarbnik Gminy – Pani Krystyna Jaranowska,  

◦ urbanista Pan Michał Ruth, Radny Sejmiku Województwa Pomorskiego – Pan Piotr 

Widz, Radny Powiatu kwidzyńskiego – Pan Tomasz Świerczek, pracownicy merytoryczni 

Urzędu Gminy Kwidzyn oraz mieszkańcy Gminy Kwidzyn. 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon powitał wszystkich zgromadzonych  

na XIX obradach sesji Rady Gminy Kwidzyn. 

  Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2. Przedłożenie porządku sesji do zatwierdzenia. 

 Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji, który radni i sołtysi 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji. Nie zgłoszono żadnych wniosków, 
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w związku, z czym poddał pod głosowanie proponowany porządek sesji, który został 

przyjęty jednogłośnie (14 głosami „za”), w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedłożenie porządku obrad do zatwierdzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

6. Podjęcie uchwał: 

1. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kwidzyn na 2015 

rok, 

2. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kwidzyn na lata 2015-2021, 

3. w sprawie stawek podatku od nieruchomości, 

4. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

5. w sprawie wzorów formularzy informacji o nieruchomościach i obiektach 

budowlanych oraz deklaracji na podatek od nieruchomości, 

6. w sprawie wzorów formularzy informacji o lasach i deklaracji na podatek leśny, 

7. uchylająca uchwałę w sprawie opłaty targowej, 

8. uchylająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze 

inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

9. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obrębów geodezyjnych: Brachlewo, Brokowo Tychnowieckie, Dubiel, 

Kamionka, Tychnowy, 

10. w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 

realizujących nowe inwestycje lub tworzących nowe miejsca pracy na terenie 

Gminy Kwidzyn, 

11. w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 

realizujących nowe inwestycje lub tworzących nowe miejsca pracy na terenie 

Kwidzyńskiego Parku Przemysłowo-Technologicznego. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XVIII sesji Rady Gminy. 

8. Wolne wnioski.  

9.  Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący oświadczył, iż protokół z XVIII sesji był wyłożony do wglądu                   

w budynku Urzędu Gminy, w biurze rady (pokój nr 19). Zwrócił się z pytaniem  

do radnych, czy wnoszą do protokołu uwagi. W związku z brakiem uwag  

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Gminy, który został 

przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady pogratulował Pani Elżbiecie Szczukowskiej oraz 

Stowarzyszeniu Sympatyków Wsi Rakowiec otrzymania certyfikatu "Doceń polskie"  

za produkty Powiślańska śliwka w occie oraz Ocet z powiślańskiej śliwki, które znalazły 

się na liście produktów tradycyjnych prowadzonej przez Ministerstwo Rolnictwa  

i Rozwoju Wsi. 

 

Ad 4. Interpelacje i zapytania. 

Radny Jerzy Tumiłowicz zgłosił, że Urząd Marszałkowski lekceważy jego telefony. 

Kilkakrotnie próbował uzyskać informację w sprawie drogi nr 521, ale ciągle jest 

odsyłany, ponadto nadal czeka na obiecany przez Marszałka dokument – Raport o stanie 

dróg. Radny dotarł do informacji, że droga nr 521 została wykreślona z realizacji,  

a tymczasem w Kościerzynie powstaje obwodnica. Radny proponuje, aby zaprosić 

Marszałka Województwa na obrady sesji. 

Radny Dariusz Wierzba podniósł temat budowy hali sportowej w Rakowcu  

o budowie której mówi się od kilkunastu lat i którą to inwestycję całkowicie popiera. 

Radny zadał Pani Wójt następujące pytania: 

1. Jakie działania zostały podjęte aby ta hala powstała? 

2. Jakie działania zostały podjęte w celu pozyskania środków pozabudżetowych  

na budowę hali? 

3. Jaki plan odnośnie budowy tej hali posiada Pani Wójt? 

Radny poinformował także, że sołtys Rakowca przekazuje nieprawdziwe informacje 

mieszkańcom twierdząc, że budowa hali sportowej nie będzie wykonana bo był temu 

przeciwny. Prawda jest taka, że jestem i zawsze byłem za budową hali, a  w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na wykonanie projektu budowy tej hali zostało zaplanowane 

100 000 zł, ale dopiero w 2017 roku. Zdaniem radnego projekt powinien zostać 
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wykonany już w 2016 r. i z tego powodu inwestycja została przeniesiona do dalszej 

dyskusji, a nie wykreślona.  

 Radny Wierzba zgłosił ponadto, że mieszkańcy ul. Leśnej, Cichej, Wspólnej, 

Pięknej, Gajowej, Łowieckiej, Strzeleckiej i Myśliwskiej wnioskują o wybudowanie 

oświetlenia ulicznego. Kiedy mogą się spodziewać budowy tego oświetlenia?  

Pani Wójt odpowiedziała, że takich niedoświetlonych miejsc jest w Gminie bardzo 

wiele i nie jest w stanie określić kiedy będzie możliwe wykonanie oświetlenia. Dodała, 

że radni otrzymali w dniu dzisiejszym projekt budżetu i na posiedzeniu komisji 

będziemy omawiać co zostanie wykonane, a z czego zrezygnujemy. Wójt Gminy 

wyjaśniła ponadto, że inwestycja „Centrum aktywizacji społeczno – kulturalnej 

Lokomotywa” znalazła się w pierwszej kolejności, ponieważ w tym roku będzie szansa 

na otrzymanie dofinansowania w wysokości 85% i chcemy taki wniosek przygotować.  

W całej perspektywie będzie tylko jeden taki konkurs. Z kolei do budowy hali sportowej 

możliwe będzie otrzymanie dofinansowania ze środków krajowych jedynie w wysokości 

30 % inwestycji.  

Radny Wierzba stwierdził, że chciałby uzyskać odpowiedź co zrobili pracownicy 

urzędu albo Pani Wójt zrobiła, aby pozyskać środki na budowę hali? Radny prosi  

o udzielenie odpowiedzi teraz lub na piśmie. 

Pani Ewa Nowogrodzka odpowiedziała, że Gmina nie aplikowała o środki  

na budowę hali bo nie było takich środków. 

 

Ad 5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

Pani Wójt ustnie przedłożyła sprawozdanie z działalności za okres od dnia  

29 października 2015r. do dnia 8 listopada 2015 roku. Poinformowała o wydarzeniach, 

spotkaniach i uroczystościach, w których brała udział w okresie między sesjami: 

29 października 2015r. – spotkanie z dyrektorami jednostek organizacyjnych w Gminie  

w sprawie budżetu na 2016 rok. Pani Wójt poinformowała, że przekazała dyrektorom 

szkół sugestie radnych odnośnie prowadzenia zajęć „Sport po 16”. 

30 października 2015r. – odbiór prac konserwatorskich w kościele w Tychnowach. 

3 listopada 2015r. – wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Gminy Kwidzyn. 

6 listopada 2015r. – spotkanie zorganizowane u Burmistrza Miasta Kwidzyna ze Starostą 

Powiatu, członkami Rady Programowej oraz Prezesem KPPT w Górkach na temat 
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potencjalnego inwestora w Kwidzyńskim Parku Przemysłowo – Technologicznym. Ponadto 

spotkanie podsumowujące konkurs „Wybieram wiatr, ratuję świat”.  

8 listopada 2015r. – odbyło się podsumowanie wszystkich inicjatyw lokalnych  

w Brachlewie. Pani Wójt przekazała informacje o wydaniu wspaniałej publikacji 

„Brachlewo dawniej i dziś”.  

W okresie sprawozdawczym odbywały się wyjazdy w teren z Zastępcą Wójta  

do remontowanych i naprawianych dróg m. in. w Podzamczu i Nowym Dworze. Ponadto 

 w ramach składanych uwag przez osoby fizyczne i prawne w terminie  

do 23 października 2015r. do projektu mpzp części obrębów geodezyjnych: Brachlewo, 

Brokowo Tychnowieckie, Dubiel, Kamionka, Tychnowy, Wójt miał czas na rozstrzygnięcie 

tych uwag. 

 

Ad. 6. Podjecie uchwal: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kwidzyn na 2015 rok, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Krystyna Jaranowska, która przekazała,  

że dokonuje się zmian w budżecie Gminy Kwidzyn polegające na zmniejszeniu 

dochodów i wydatków o kwotę 593 930 zł. Następnie wskazała kwoty zwiększeń  

i zmniejszeń w poszczególnych działach klasyfikacji budżetowej, które miały wpływ  

na ostateczny stan dochodów. Z kolei w wydatkach nastąpiło zmniejszenie o kwotę 

660 000 zł z zadania „Budowa drogi osiedlowej w Gurczu” i przeniesienie do planu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 kwotę 50 000 zł i 2016r. kwotę 610 000 

zł. Ponadto wydatki budżetu Gminy zwiększą się o kwotę 16 070 zł z tytułu otrzymanej 

darowizny i środki na nagrody dla nauczycieli. Po wprowadzonych zmianach plan 

dochodów wyniesie kwotę 38 945 773 zł, a wydatków 39 634 950 zł. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer  XIX/111/15. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych.       

Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kwidzyn  

na lata 2015-2021, 
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Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały 

Projekt uchwały przedstawiła także Pani Skarbnik. Omówiła zmiany 

wprowadzone do załącznika nr 1 wskazując kwoty zwiększeń i zmniejszeń z podziałem 

na rok 2015 i 2016. Różnica w roku 2016 między dochodami budżetu a wydatkami  

to nadwyżka budżetowa w kwocie 1 390 000 zł. Planowana spłata pożyczek i kredytów 

wynosi 2 900 000 zł. Zachodzi więc konieczność zaciągnięcia kredytu na spłatę kapitału 

w roku 2016 w kwocie 1 510 000 zł. Pani Skarbnik przekazała, że uległy zmianie kwoty 

długu przedstawiając stan zadłużenia w poszczególnych latach. Następnie przekazała,  

że w załączniku nr 2 zwiększono wydatki o kwotę 660 000 zł na budowę drogi 

osiedlowej w Gurczu.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer  XIX/112/15. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych.       

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

3) w sprawie stawek podatku od nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer  XIX/113/15. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych.       

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

4) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Agata Brzezińska. Przekazała, że wskaźnik 

cen towarów i usług konsumpcyjnych ustalony na podstawie komunikatu Prezesa GUS  

w I półroczu 2015r. w stosunku do I półrocza 2014r. wyniósł 98,8, czyli spadł o 1,2%.  

W związku z tym proponuje się obniżenie stawek podatku obowiązujących w 2015 roku 

o 15% uwzględniając trudną sytuację ekonomiczną w sektorze transportu drogowego. 

Pani Kierownik podkreśliła, że będzie to miało zastosowanie do 3 stawek podatku 

wymieniając je kolejno. W projekcie uchwały uwzględniono także zmiany w przepisach 
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w zakresie opodatkowania autobusów. Podsumowując, przekazała, że dokonanie tych 

zmian spowoduje obniżenie dochodu budżetu Gminy Kwidzyn w 2016 roku w stosunku 

do dochodu przy stawkach obowiązujących w 2015 roku o około 44 500,00 zł. Ponadto  

z uwagi na przyjęcie stawek niższych od górnych granic kwotowych, Gmina w 2016 roku 

nie uzyska około 253 000, 00 zł dochodów budżetowych z tytułu podatku od środków 

transportowych. 

Radny Leszek Kędziora przekazał, że podatek został obniżony na jego wniosek. 

Ma nadzieję, że zachęci to kierowców do kupowania pojazdów. Podkreślił, że nikt w jego 

rodzinie nie prowadzi działalności związanej z transportem. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer  XIX/114/15. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych.       

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

5) w sprawie wzorów formularzy informacji o nieruchomościach i obiektach budowlanych 

oraz deklaracji na podatek od nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Agata Brzezińska, wyjaśniając, że w związku  

z ze zmianą ustawy o samorządzie gminnym oraz niektórych innych ustaw, która 

zmieniła brzmienie art. 5 ust. 2 pkt. 1 lit. b ustawy o podatkach i opłatach lokalnych 

należy dokonać poprawek na formularzu. W informacji o nieruchomościach i obiektach 

budowlanych dotyczy to części E sekcji E.1 w punkcie 2, gdzie sformułowanie powinno 

brzmieć: „pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi 

płynącymi jezior i zbiorników sztucznych”. Kolejna zmiana to dodanie w części E  

w sekcji E.1 punktu 4 - Pani Brzezińska odczytała jego treść.  

Z kolei w deklaracji na podatek od nieruchomości zmiana dotyczy część E  

w sekcji E.1 w punkcie 2, gdzie sformułowanie powinno brzmieć: „pod wodami 

powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi jezior  

i zbiorników sztucznych”. Następna zmiana to dodanie w części E w sekcji E.1 punktu 4 - 

Pani Brzezińska odczytała jego treść.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 
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podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer  XIX/115/15. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych.       

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

6) w sprawie wzorów formularzy informacji o lasach i deklaracji na podatek leśny, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Pani Agata Brzezińska przekazała, że należy dokonać poprawek na formularzu.  

W informacji o lasach zmiana dotyczyć będzie usunięcia w części E w punkcie 1  

w zdaniu „Lasy ochronne oraz lasy wchodzące w skald rezerwatów przyrody i parków 

narodowych” – fragmentu ochronne oraz lasy. Z kolei w deklaracji na podatek leśny 

nastąpi usuniecie w części E w punkcie 1 w zdaniu „Lasy ochronne oraz lasy wchodzące 

w skład rezerwatów przyrody i parków narodowych – fragmentu ochronne oraz lasy. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer  XIX/116/15. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych.       

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

7) uchylająca uchwałę w sprawie opłaty targowej, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Brzezińska przekazując, że proponuje się 

odstąpienie od poboru tej opłaty z uwagi na jej marginalne znaczenie dla budżetu 

Gminy. Przemawia za tym ponadto konieczność ponoszenia wydatku na wypłatę 

inkasentom wynagrodzenia za inkaso opłaty targowej w wysokości 30 % należnie 

pobranej opłaty. Poza tym na terenie Gminy nie funkcjonują stałe targowiska, które 

zapewniłyby stały i znaczny dochód z tytułu tej opłaty. Uchwała będzie miała moc 

obowiązującą od 1 stycznia 2016 roku. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer  XIX/117/15. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych.       

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
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8) uchylająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Pani Agata Brzezińska, przekazała że w związku z uchyleniem uchwały w sprawie 

opłaty targowej niezbędne jest zniesienie zarządzenia poboru opłaty targowej, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer  XIX/118/15. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych.       

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obrębów geodezyjnych: Brachlewo, Brokowo Tychnowieckie, Dubiel, Kamionka, Tychnowy, 

Głos zabrał radny Piotr Spaczyński odczytując treść pisma jakie wystosowało 

Stowarzyszenie Ochrony Dziedzictwa Powiatu kwidzyńskiego „Kamionka” do Rady 

Gminy Kwidzyn w sprawie przedmiotowego planu. 

Sołtys sołectwa Kamionka, Pani Genowefa Szczotka poprosiła radnych o głębsze 

zastanowienie nad podjęciem tej uchwały, która zawiera nieprawidłowości. W lutym 

tego roku została podjęła taka sama uchwała, którą jednak Wojewoda Pomorski uchylił. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Pan Henryk Ordon poinformował, że zgodnie z zapisami Ustawy o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym Rada Gminy rozstrzyga o sposobie rozpatrzenia 

zgłoszonych uwag do planu. W związku z powyższym wraz ze swoim zastępcą Panem 

Franciszkiem Sokołowskim oraz panem Robertem Paziewskim – pracownikiem Urzędu 

Gminy przystąpili do odczytania 21 nieuwzględnionych uwag (z trzeciego wyłożenia)  

do projektu mpzp części obrębów geodezyjnych: Brachlewo, Brokowo Tychnowieckie, 

Dubiel, Kamionka, Tychnowy oraz ich uzasadnienie. Wszystkie uwagi zostały ponadto 

kolejno przegłosowane. Przewodniczący Rady każdorazowo zapytywał, kto  

z radnych jest za odrzuceniem odczytanej uwagi. Wyniki głosowania przedstawiały 

się następująco: 
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Nr 
uwagi 

Ilość głosów 
„za” 

Ilość głosów 
„przeciw” 

Ilość głosów 
„wstrzymujących 

się” 
53. 11 3 0 

54. 11 3 0 

55. 11 3 0 

56. 11  3 0 

57. 11 3 0 

58. 13 1 0 

59. 11 3 0 

60. 11 3 0 

61. 11 3 0 

62. 11 3 0 

63. 11 3 0 

64. 13 1 0 

65. 10 3 1 

66. 11 3 0 

67. 11 3 0 

68. 11 3 0 

69. 11 3 0 

70. 11 3 0 

71. 14 0 0 

72. 11 3 0 

73. 11 3 0 

  

Przewodniczący Rady stwierdził, że wszystkie uwagi zostały odrzucone. 

Następnie odczytał załącznik nr 3 do uchwały oraz uzasadnienie. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 11 głosami „za” oraz 3 głosami „przeciw” nadając jej numer 

XIX/119/15. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.  

     Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Pismo Stowarzyszenia stanowi załącznik nr 11 do protokołu 
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Przewodniczący Rady poinformował, że projekty uchwał dotyczące zwolnień  

od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców realizujących nowe inwestycje lub 

tworzących nowe miejsca pracy na terenie Gminy Kwidzyn oraz na terenie 

Kwidzyńskiego Parku Przemysłowo - Technologicznego nie będą podjęte na dzisiejszej 

sesji  ponieważ nie dotarła opinia z Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów, która 

jest niezbędna. 

 

Ad. 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XVIII sesji Rady Gminy. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XVIII sesji Rady Gminy udzielił Zastępca 

Wójta Pan Krzysztof Michalski.  

Radny Ryszard Świerczyński zgłosił, że lampy zostały dowieszone, ale nie świecą. 

Pan Michalski odpowiedział, że jest tego świadomy, niestety do chwili obecnej nie 

udało się uzyskać odpowiedzi kiedy ten stan rzeczy zostanie zmieniony. 

Odpowiedź stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Wolne wnioski.  

Radny Sejmiku Pan Piotr Widz odpowiedział Panu Tumiłowiczowi, że inwestycja 

na drodze nr 521 nie została zdyskwalifikowana i nie ma żadnej uchwały w tej sprawie. 

Ostatnia Uchwała Zarządu Województwa podjęta we wrześniu dotyczyła jedynie 

przesunięcia terminu wykonania tej inwestycji. Powodem tego było nie wywiązanie się  

z zobowiązań lokalnego przedsiębiorcy, który miał wykonać projekt. Radny podkreślił,  

że aby zdjąć z wykonania tą inwestycję musiałby najpierw zostać zmieniony Regionalny 

Program Operacyjny dla Województwa Pomorskiego. Jest to nieprawdziwa informacja. 

Ta inwestycja jest z pewnością wpisana do wykonania, ale na pewno nie zostanie 

zrealizowana w tym roku.  

Pani Wójt dodała, że jest prowadzone postępowanie środowiskowe o wydanie 

decyzji na przedsięwzięcie dotyczące przebudowy drogi nr 521. Prawdopodobnie  

do końca listopada będzie wydana decyzja i wówczas Zarząd Dróg Wojewódzkich będzie 

mógł ogłosić przetarg na opracowanie dokumentacji. 

Radny Sejmiku Pan Piotr Widz potwierdził wypowiedź Pani Wójt, że na projekty 

sportowe w tym rozdaniu unijnym nie ma i nie będzie pieniędzy. Aby zrealizować 

budowę hali sportowej w Rakowcu możliwe jest staranie się o środki krajowe, z których 

dofinansowanie wynosi 30%. 



12 

 

Sołtys sołectwa Rakowiec, Pani Elżbieta Szczukowska podzieliła się informacją, 

że Stowarzyszenie Mieszkańców i Sympatyków Wsi Rakowiec znalazło się wśród grona 

firm, których wyroby zostały wyróżnione certyfikatem "Doceń polskie". Podczas 

osiemnastej Certyfikacji, która odbyła się 28 października 2015 r., w Hotelu Szafran,  

w Czeladzi k/Katowic certyfikat otrzymały dwa produkty: Powiślańska śliwka w occie 

oraz Ocet z powiślańskiej śliwki. Oba te produkty znajdują się na Liście produktów 

tradycyjnych prowadzonej przez Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

Radny Franciszek Sokołowski przekazał informację o dokonanych włamaniach 

do których doszło w Korzeniewie i które zostały zgłoszone na Policję. Przypomniał  

zarazem o konieczności zamykania domów i mieszkań. 

 

Ad. 9. Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim uczestniczącym w XIX sesji Rady 

Gminy Kwidzyn. Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący uznał sesję Rady 

Gminy Kwidzyn za zamkniętą. 

 

 
PROTOKOŁOWAŁA:        PRZEWODNICZYŁ: 
Inspektor ds. Organizacyjnych i Samorządowych     Przewodniczący Rady 
 
Katarzyna Kisiel         Henryk Ordon 

          

 


